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Betreft: Advies over het Stivasgebied 

 

Wervershoof,  5 oktober 2019 

 

Geacht college en raadsleden, 

 

Met dit schrijven willen wij u advies geven over het Glastuinbouwgebied in Wervershoof. 

Voor de fusie in 2011 heeft de toenmalige gemeente Wervershoof een 

landschapsinrichtingsplan opgesteld. Hiervan zijn ook al veel zaken zorgvuldig uitgevoerd 

maar toch zien wij dat er slechts in beperkte mate fietspaden zijn gerealiseerd en geen 

doorgaande vaarroutes zijn verwezenlijkt. Ook hebben wij stellen wij nog vraagtekens bij de 

lichtuitstoot en de begroeiing van het gebied. 

Graag vragen wij uw aandacht hiervoor.  

Wellicht is het een goed idee als er een initiatief zou worden genomen tot regelmatig en 

constructief overleg tussen de Gemeente, Waterschap en telersvereniging ‘Het Grootslag’.  

Op de agenda zou actualisering van het inrichtingsplan en andere actuele zaken kunnen 

komen te staan.  

Wij verzoeken u, om dit onderwerp op uw agenda te zetten. Wij zijn natuurlijk bereid om ons 

advies toe te lichten in een gesprek. Wij weten dat u de input van de kernraden hoog in het 

vaandel heeft staan. 

In afwachting van uw antwoord, 

 

Daphne Franquinet (secretaris) 

Namens de Dorpsraad Wervershoof 


